

Title (en)

Tray for clips.

Title (de)

Bechersteige.

Title (fr)

Plateau à gobelets.

Publication

EP 0592994 A2 19940420 (DE)

Application

EP 93116459 A 19931011

Priority

DE 4234498 A 19921013

Abstract (en)

A tray (1) for cups according to the invention serves to accommodate cups (9) and has a frame (2) and a support plate (3) located below the upper edge of the frame for supporting the cups (9). The support plate (3) is located with spacing from the lower edge of the tray (1) and has passage openings (8) into which the cups (9) are inserted firmly. The peripheral region of the tray (1) is designed such that trays (1) for cups can either be stacked one above the other or nested one inside the other depending on the rotary position relative to one another. <IMAGE>

Abstract (de)

Eine Bechersteige (1) nach der Erfindung dient zur Aufnahme von Bechern (9) und weist einen Rahmen (2) und eine unterhalb der Rahmenoberkante liegende Tragplatte (3) zum Tragen der Becher (9) auf. Die Tragplatte (3) befindet sich im Abstand von der unteren Kante der Bechersteige (1) und weist Durchgangsöffnungen (8) auf, in die die Becher (9) haltend einsteckbar sind. Der Umfangsbereich der Bechersteige (1) ist so gestaltet, daß sich Bechersteigen (1) je nach Drehstellung zueinander entweder aufeinanderstapeln oder ineinandersetzen lassen. <IMAGE>

IPC 1-7

B65D 71/70; B65D 21/04

IPC 8 full level

B65D 21/04 (2006.01); **B65D 71/70** (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 21/045 (2013.01); **B65D 71/70** (2013.01)

Cited by

WO2012143533A1; DE4425569A1; CN103562082A; US9095848B2

Designated contracting state (EPC)

AT DE ES

DOCDB simple family (publication)

EP 0592994 A2 19940420; EP 0592994 A3 19950301

DOCDB simple family (application)

EP 93116459 A 19931011